



UNCLASSIFIED

OTTAWA, April 29, 1991

CIRCULAR DOCUMENT

Admin. No. 15/91 (MFR)

LOCALLY ENGAGED STAFF (LES) SALARY FORECAST

The purpose of this circular is to request that Missions prepare a forecast of LES salary requirements to be included in the Department's 1992-93 Multi-Year Operational Plan (MYOP).

2. Form EXT 864 is used to calculate costs for locally engaged staff salaries. This form provides a detailed financial forecast of salary requirements for the current fiscal year as well as providing a means of calculating the inflationary impact on salaries to adjust the base of the upcoming year's salary budget. Since locally engaged staff salary costs reflected on this form are used to obtain salary dollars from the Treasury Board, it should be as complete and accurate as possible.

FOR ACTION

Heads of Missions

FOR INFORMATION

Deputy Ministers  
Assistant Deputy Ministers  
Directors General  
Directors

SANS COTE

OTTAWA, le 29 avril 1991

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

No. Admin. 15 /91 (MFR)

PRÉVISION DES SALAIRES DES EMPLOYÉS RECRUTÉS SUR PLACE (ERP)

La présente circulaire a pour objet de demander aux missions de faire une prévision des salaires des ERP qui doit être prévue dans le plan opérationnel pluriannuel (POP) 1992-93 du Ministère.

Le formulaire EXT 864 doit servir à calculer les coûts des salaires des employés recrutés sur place. Ce formulaire fournit une prévision financière détaillée des salaires pour l'année financière en cours, et offre un moyen de calculer l'effet de l'inflation afin d'ajuster la base du budget des salaires pour l'année qui vient. Étant donné que les coûts indiqués sur ce formulaire servent à obtenir du Conseil du Trésor les fonds nécessaires pour les salaires des ERP, il faut le remplir de manière aussi complète et exacte que possible.

POUR SUITE A DONNER

Chefs de mission

A TITRE D'INFORMATION

Sous-ministres  
Sous-ministres adjoints  
Directeurs généraux  
Directeurs